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Péterfi Annamária

Varga Dániel, elnök: köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a bizottság hat fővel 
határozatképes, és az ülést megnyitotta. Az ülés kezdetéig Remenyik Ildikó és dr. Patthy Szabolcs 
képviselők jelezték, hogy nem tudnak részt venni az ülésen. Az ülés jegyzőkönyvének hitelesítésére 
felkérte Kovács László György alenök urat.
Javasolta, hogy a meghívóban szereplőkön túl vegyék napirendre a „Használt sütőolaj gyűjtőpontok 
kialakítása a "CseppetSem!" programmal együttműködésben" tárgyú előterjeszést is, mely Tölcsér 
Borbála képviselő asszony előterjesztése. Az előterjesztést a publikálás idején még nem tudták a 
meghívóban szerepeltetni, de amint képviselő asszony elkészült az előterjesztéssel, megkérte, hogy 
amennyiben lehetséges, a bizottság ezt is tárgyalja, illetve ezt a képviselő-testület is tárgyalni fogja. Az 
előterjesztés előzetesen kiküldésre került a a bizottság részére.
Kérdés, hozzászólás nem lévén, szavazásra tette fel a fentiekkel kiegészített napirendi javaslatot.

A bizottság 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága
87/2021. ÍXIL 6.1 VKB határozata
a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság ülésének napirendjéről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Városfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottsága a 2021. december 6-i ülésének napirendjét az alábbiak szerint 
fogadja el:

Nyilvános ülésen:

1. A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 2022. évi költségvetésének előzetes 
véleményezése
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

2



2. Lakossági használt étolaj gyűjtőpont kísérleti telepítése
Előterjesztő: Varga Dániel elnök

3. A használt sütőolaj gyűjtőpontok kialakítása a "CseppetSem!" programmal 
együttműködésben
Előterjesztő: Tölcsér Borbála képviselő

4. Egyebek

1. A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 2022. évi költségvetésének előzetes 
véleményezése
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Varga Dániel, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 
rendeletalkotási javaslatot.

A bizottság 5 igen, 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága
88/2021. (XII. 6.) VKB határozata
a Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 2022. évi költségvetésének előzetes 
véleményezéséről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Városfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a Budapest I. 
kerület Budavári Önkormányzat 2022. évi költségvetési rendelet-tervezét.

2. Lakossági használt étolaj gyűjtőpont kísérleti telepítése
Előterjesztő: Varga Dániel elnök

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Varga Dániel, elnök az előterjesztés lényege, hogy kísérleti jelleggel étolaj gyűjtő automatákat 
telepítenének az I. kerület területén, ahová a lakosok el tudják vinni a használt olajat, és be tudják önteni 
egy konténerbe. Ezek a gyűjtőpontok „okosak" lennének, tehát egy központban jeleznének, amikor a 
gyűjtőedények megteltek, az ürítésüket pedig a cég úgy tudná ütemezni, amilyen ütemben megtelnek. 
Ez egy viszonylag kísérleti projekt szerte az országban. Érkezett az önkormányzathoz egy megkeresés 
a cégtől, hogy szeretne az I. kerület területén is ilyet telepíteni. Ez az I. kerületnek forrásba nem kerül. 
Most a telepítésről és a pontos helyszínről nem kell dönteniük, hanem a cég végez egy előzetes 
igényfelmérést, mely alapján a következő évre ütemezni tudja a gyártást, és így meg tudja rendelni a 
gyűjtő konténereket. Azért is kérte, hogy a bizottság tárgyalja az előterjesztést, mert ha ezt most 
elfogadják, akkor az I. kerület is jelzi az igényét, hogy szeretne ilyen pontokat telepíteni a kerületben. 
Emlékei szerint az előterjesztésben 3 db konténer szerepel. Ha ezek a konténerek teleptésre kerülnek, 
akkor a cég vállalja azt is, hogy a környezetét rendben tartja, tehát ha esetleg kifolyik az olaj, vagy 
szennyeződés történik, akkor azt rendszeresen karbantartja.
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Hunya Péter, bizottsági tag: javasolja, hogy ezt a napirendi pontot a 3. napirendi ponttal közösen 
tárgyalják meg, mert nagyon sok az átfedés, párhuzamosság a két előterjesztés között.

Varga Dániel, elnök- alapvetően az átfedés a használt étolaj gyűjtése. Képviselő asszonnyal - aki a 3. 
pont előterjesztője - előzetesen egyeztetett, és mindent el fog annál a napirendi pontnál is mondani, 
ami a témához kapcsolódik. Bár a hulladék típusa azonos, de egy beltéri vagy egy udvaron található 
szelektív kuka sem egyenlő a szelektív hulladékgyűjtő szigettel, ezért ezt külön tárgyalná, és külön tenné 
fel szavazásra is. Mindenképpen külön kell szavazni a két témáról azért is, mert az egyik egy bizottsági 
előterjesztés, a másik pedig a képviselő-testület napirendjén szerepel. Előzetesen jelzi, hogy a 
„CseppetSem!" programhoz való csatlakozást is támogatni fogja, és javasolni is fogja a bizottságnak, 
hogy támogassa, de a különbségeket majd a msik napirendi pontnál kihangsúlyozná.
További kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő határozati 
javaslatot.

A bizottság 5 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 
89/2021. Odl. 6.1 VKB határozata ^

lakossági használt étolaj gyűjtőpont kísérleti telepítéséről

Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Városfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottsága kifejezi szándékát, hogy a kerületben pilot jelleggel legfeljebb 3 
db. automata sütőolaj-gyűjtő konténert kíván kihelyezni.
A telepítés előkészítése érdekében felkéri a Polgármestert a melléklet szerinti 
szándéknyilatkozat aláírásra.
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
Végrehajtásért felelős: Főépítészi Iroda

3. A használt sütőolaj gyűjtőpontok kialakítása a "CseppetSem!" programmal
együttműködésben
Előterjesztő: Tölcsér Borbála képviselő

Varga Dániel, elnök: a napirendi pontban Tölcsér Borbála képviselő asszony előterjesztését tárgyalják. 
Képviselő asszony jelezte, hogy nem tud jelen lenni az ülésen, de egyeztettek a kérdésben. A fő 
különbség a gyűjtőpontokkal szemben, hogy ez a hálózat sokkal sűrűbb lenne, és intézményi 
hálózathoz lenne kötve, tehát különböző intézmények, iskolák, óvodák, közintézmények vagy adott 
esetben vállalatok, magáncégek udvarára kerülnének kihelyezésre gyűjtőkonténerek, és az 
állampolgároknak nyitvatartási időben ott lenne lehetőségük leadni a használt étolajat. A 
hulladékgyűjtés után a cég, aki a begyűjtést végzi, éves szinten jutalékot is fizet az önkormányzatnak 
vagy az intézménynek - attól függően, hogy hogyan szól a megállapodás. A fő különbség az, hogy ezt 
képviselő asszony sokkal sűrűbb struktúrában képzeli el, mint a kísérleti jelleggel kihelyezett 
gyűjtőautomatákat. A gyűjtőautomaták éjjel-nappal tudnák gyűjteni a hulladékot, és sokkal kevesebb 
társas érintkezés történne azok használata során, mivel nem kell egy közintézménybe bemenni, ott 
nem kell találkozni senkivel. Természetesen valakinek az jelenti a kényelmesebb opciót, hogy nem kell 
egyszerre két helyre mennie, mert például a gyerekéért megy az óvodába. A két javaslatot azért is 
tárgyalják egymás után, mert bár megférnek egymás mellett, de más-más a célközönsége a
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hulladékgyűjtő akciónak. Más közönség jár a különböző közintézményekbe és más közönség jár a 
közterületi hulladékgyűjtők közelében.
Ismerteti, hogy ez a szavazás nem csak igényfelmérés lesz, hanem döntés arról, hogy támogatják-e a 
programhoz való csatlakozást.
Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

A bizottság 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága
90/2021 .ÍXIL 6.) VKB határozata
a BioTrans Kft. által szervezett "CseppetSem!" programmal együttműködésben használt 
sütőolaj gyűjtőpontok kialakításáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Népjóléti, Oktatási, 
Kulturális és Sport Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „A használt 
sütőolaj gyűjtőpontok kialakítása a "CseppetSem!" programmal együttműködésben" tárgyú 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

5. Egyebek

Varga Dániel, elnök: tájékoztatja a bizottságot, hogy múlt szerdán találkoztak a mikromobilitási cégekkel 
és előkészítették a jövő évi megállapodásokat, ezért hamarosan arról is tárgyalni fognak. Bízik benne, 
hogy a következő bizottsági ülésen már dönthetnek a jövő évi közterület-használatokról, illetve hatósági 
szerződésekről. Nagyon pozitív az elmozdulás, és nagyon örül annak, hogy az I. kerületi önkormányzat 
volt az első Budapesten, amely egy asztalhoz tudta ültetni valamennyi mikromobilitási szereplőt; sokan 
voltak, akik most találkoztak először egymással. A kerületi együttműködésen és a kerületi hatékony 
mikromobilitási szabályozáson túl ez egy szakmailag is előremutató rendezvény, összejövetel volt.

További észrevétel, hozzászólás nem lévén az elnök megköszönte a részvételt és az ülést bezárta.
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89/2021 fXII. 6.) VKB határozat melléklete

Szándéknyilatkozat
automata használt sütőolaj-gyűjtő konténer telepítésére

a Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 
Székhely: 1014 Budapest, Kapisztrán tér 1.
Adószám: 15501002-2-41
Képviseli: Váradiné Naszályi Márta polgármester
a továbbiakban, mint Önkormányzat részéről

Juhász Sándor egyéni vállalkozó 
Székhely: 6352 Fájsz, Árjas u. 32.,
Adószáma: 53140863-2-23,
Nyilvántartási szám: 55144526), 
a továbbiakban, mint Üzemeltető felé:

Az Önkormányzatnak szándékában áll legfeljebb 3 db, az Üzemeltető által biztosított automata 
használt sütőolaj-gyűjtő konténert telepíteni a kerület területén kísérleti jelleggel.

Az Önkormányzat az Üzemeltetővel előzetesen egyeztetett és Önkormányzat által jóváhagyott 
megjelenésű, méretű reklám elhelyezéséta konténeren lehetővé teszi.
Jelen nyilatkozat kötelezettségvállalásnak nem minősül.

Budapest, 2021. december........

Budapest Főváros I. kerület Budavári 
Önkormányzat
képviseletében:

Váradiné Naszályi Márta
polgármester
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